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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak, az emberi er őforrások miniszterének „Eljön-e velem
kórházlátogatásra Miniszter Úr?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Százával kapjuk naponta a leveleket és fotókat a magyar kórházak állapotáról . Ezt most itt
nem fogom részletesen ecsetelni, mindketten tudjuk, miről van szó .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy hajlandó lenne-e eljönni velem a jöv ő év elején meglátogatni
néhány budapesti kórházat, hogy saját szemünkkel is lássuk : a magyar emberek többsége
milyen körülmények között részesül betegellátásban, illetve az egészségügyi dolgozók hol i s
dolgoznak .

Meggyőződésem, hogy politikusoknak, különösen ha kormányon vannak, kimondottan
hasznos időrő l-időre szembesülni a valósággal annak érdekében, hogy hatékonyabb lépéseket
tudjanak tenni a helyzet javítására .

Azt javaslom, jelöljünk ki külön-külön 3-3 fővárosi kórházat, amelyeket ketten személyese n
végiglátogatunk .

Kérem Miniszter Urat, hogy válaszában kíméljen meg attól a választól, hogy önök szerint a
kormány mennyit áldozott az elmúlt években az egészségügyre, mert ez a kérdés nem arról
szól . Egy egyszerű „igen” vagy „nem” válasszal jelezze, hogy eljön-e velem eg y
kórházlátogatásra, ill . mely kórházakat javasolja erre a célra .

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . december 14 .
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